
Referat fra styremøte i Salten skyttersamlag 06.02.2025 
 
Til stede: Kjell Sahl, Einar Jensen, Laila Didriksen, Ida Kristiansen, Lars Fossum, 
Raymond Eliassen og Jim Aronsen 
Meldt forfall: Elias Vollan 
Ikke møtt: Geir Anders Hætta Berg 
 
Sak 5/25: Oppfølging av sak 1/25 
 

- Sekretær: Aud Sundsfjord har vært sekretær i tidligere periode, men er nå gått ut 
av styret og det er derfor behov for ny sekretær. Forslag: Kjell Sahl, har sagt ja og 
ble enstemmig valgt. 
 

- Kasserer: Einar Magnus Jensen har vært kasserer i Salten skyttersamlag en 
årrekke. Han er forespurt om gjenvalg og har takket ja. Enstemmig valgt   
 

Sak 6/25: Busstilbud til samlagsmesterskap innendørs i Steigen 
 
Det er nå 14 ungdommer som har meldt seg på bussturen og 10 voksne skyttere, samt 
noen foreldre. Styret har vurdert påmeldingen og det er enighet om at det bestilles buss 
som planlagt til formålet. Det er passasjerer fra Bodø Østre, Gildeskål, Ørnes, Saltdal, 
Sørfjord og omegn og Valnesfjord som er påmeldt så langt. Det er fortsatt noen ledige 
plasser om flere ønsker å være med.  
 
Samlagsstyret fikk før kveldens møte inn innspill fra Halsa skytterlag angående 
spørsmål om mulig kompensasjon for å kjøre til bussens utgangspunkt. Bakgrunnen er 
at det er betydelig lengre kjørevei for deltakere fra Ørnes og Halsa enn fra andre lag. 
Styret gjennomgikk henvendelsen og det er felles enighet om at busstilbudet er der for å 
gi ungdommene en mulighet til å delta i størst mulig grad. Det er flere steder der det er 
lange avstander til bussens kjørerute, og styret i samlaget ser ikke mulighet for å 
kompensere transport til bussen ytterligere.    
 
Estimert pris for buss er 29 400,- inkl mva. Størrelse på buss har liten betydning for pris 
og nbuss er orientert om at det vil være snakk om forholdsvis mye bagasje pr passasjer.  
 
Sak 7/25: Eventuelt 

a. Einar orienterte om at det er søkt om midler til ungdomsarbeid fra Nordland 
fylkeskommune 

b. Instruktør er på plass for å være med på ungdomssamling. Videre diskusjon om 
dette i neste møte. Ungdomsutvalget følger opp denne saken og tar det som egen 
sak på neste styremøte 

 
 
__________________________   ________________________________ 
Ida Kristiansen     Kjell Sahl 
Leder        Sekretær 
 


